



1st Grade Dual Language Newsletter

**Dates
to
Remember:**

October 10th-
No School

October 12th-
No School

October 24th-
Picture Day

Parent engagement is scheduled every **Tuesday from 2:45-3:25**. Please email us to schedule an appointment.

jdjanians@schools.nyc.gov

ema2@schools.nyc.gov

In **Reading** we are exploring good reading habits. Thinking about the book before we begin reading and asking ourselves questions as we read. What will the book be about? How did the character change in the story? What was the problem/solution in the story?

In **Writing** we are learning how to write small moments. We think about something that happened to us or something we do regularly and write a story about it. We are making sure we only write about one story at a time, we sketch our stories, and we write details using temporal words such as *One day...next...after that...last*. We also remember to add details, feelings, and dialogue to our stories.

In **Math** we are using addition and subtraction facts (up to 10). We are also comparing numbers using vocabulary (*same, more, fewer, less than, greater than*). Later in the month we will begin identifying shapes (plane and solid) and making patterns using shapes.

In **Science** we are learning about the weather and seasons. In October we will focus on describing and identifying weather conditions, recording weather data, comparing and contrasting temperatures in different locations (ex. inside and outside temperatures).

In **Social Studies** we are learning about how families and communities are important. We will discuss how families are similar and different, family traditions and celebrations, and how people can shape a community and it's history.

In **Mandarin** we are practicing the following sentence structures:
"Where are you?" "I am at/ in _____"
"Where are you going? I am going to _____"

And we are practicing the following pinyin (consonant):
b, p, m, f, d, t, n, l, g, k, h, j, q, x, zh, ch, sh, r, z, c, s

October Birthdays!
Emmalyn & Joshua L.



In **English Word Work** we are reading and writing word family words that end with -an, -am, -at, -ap, -ig, and -og.

Specials Schedule

Day of the Week	Ms. Djanians (Room 208)	Ms. Ma (Room 206)
Monday	Library	Music
Tuesday	Art	Technology
Wednesday	Music, Science	Science, Library
Thursday	Gym	Art
Friday	Gym	Technology



一年级双语班新闻

特别日子：

10月10日- 放假

10月12日- 放假

10月24日- 拍照日

每星期二课后**2:45-3:25** 我们会留在教室。如果您希望与我们见面，请电邮到：
idjanians@schools.nyc.gov
ema2@schools.nyc.gov

在**阅读课**上，我们正在学习良好的阅读习惯。阅读前应先想想这本书是关于什么，阅读的时候可以问自己问题，例如：故事后来会怎么样？故事角色会如何改变？故事里有什么问题/解决方法？

在**科学课**，我们正在学习天气和季节。十月我们会学习形容和分别天气，记录每天天气，和用温度计比较不同地方（室外和室内）的温度。

在**英文字词学习**，我们在学习读和写以-an, -am, -at, -ap, -ig, -og 结尾的字。

在**写作课**上，我们在学习写生活小故事。我们想想曾经发生的事或我们经常做的事，然后写一个小故事。我们写故事前会先计划和起稿，写的时候会加细节和描述时间的字词例如**有一天, 然后, 最后**。我们还会描述故事的角色的心情和说话。

在**社会科学**，我们在学习家庭和社区的重要。我们将会讨论家庭的相同和不同，家庭的传统和庆祝，和人们如何建立社区和历史。

在**数学课**上，我们在学习**10**以内的加法和减法。我们也在学习用数学生词例如**一样, 比较多, 比较少, 比较大, 比较小**来比较数字。我们之后将会学习平面和立体的形状，并用他们来做图案模式。

在**中文汉字学习**，我们在学习以下的句型：

“你在哪里？”

我在_____。”

“你去哪里？”

我去_____。”

我们也在练习声母拼音：

b, p, m, f, d, t, n, l, g, k,
 h, j, q, x, zh, ch, sh, r, z,
 c, s

其他科目日程

星期	Ms. Djanians (208室)	Ms. Ma (206室)
星期一	图书馆	音乐课
星期二	美术科	电脑科
星期三	音乐科, 科学课	科学课, 图书馆
星期四	体育课	美术课
星期五	体育课	电脑课

十月的生日!
 Emmalyn & Joshua L.

